

「滋味優惠純熟迅速送出」條款及細則

1. 活動有效日期由 2020 年 5 月 6 日至送完即止
2. 以上優惠只適用於太古城中心及太古城指定已參與「Deliveroo 戶戶送」餐廳。
3. 優惠期內每位「Deliveroo 戶戶送」會員可換領高達 HK\$130 外賣送餐優惠。
4. 新客戶必須先輸入「CITYPLAZANEW」優惠碼，首 5 張訂單可享每張 HK\$20 折扣優惠，每張訂單最低消費為 HK\$100。優惠碼「CITYPLAZANEW」只需輸入一次就可享 HK\$20 折扣優惠 5 次。
5. 優惠碼「CITYPLAZANEW」僅適用於首次用戶，指從未於戶戶送平台下單之客戶。
6. 客戶於結帳前輸入優惠碼「CITYPLAZA30」可享 HK\$30 折扣優惠，每張訂單最低消費為 HK\$150。
7. 如已經成功換領優惠碼「CITYPLAZA30」，系統將不會接受「CITYPLAZANEW」優惠碼。
8. 優惠碼「CITYPLAZANEW」或「CITYPLAZA30」只可使用一次。
9. 優惠碼「CITYPLAZANEW」及「CITYPLAZA30」數量有限，換完即止。
10. 優惠碼「CITYPLAZANEW」及「CITYPLAZA30」不能同時使用。
11. 優惠碼受相關條款及細則約束，詳情請參閱 www.deliveroo.hk/legal 條款及細則。
12. 此優惠不可與其他推廣優惠同時使用。
13. 優惠碼不可兌換現金及不設退款。
14. 太古地產管理有限公司及參與商戶有權隨時終止、更改或修訂各項換領活動而毋須事先通知。
15. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司及參與商戶保留最終決定權。
16. 中文譯本與英文本意如有不合或爭議之處，應以英文之解釋為據。

“Tasty discounts delivery!” – TERMS & CONDITIONS:

1. Promotion period is from 6 May 2020 until stock last.
2. This offer is only applicable to designated restaurants partnering with Deliveroo in Cityplaza and Taikoo Shing.
3. Each Deliveroo member can redeem discounts of up to HK\$130 with food delivery.
4. New customers can enter the code "CITYPLAZANEW" to redeem a HK\$20 discount on their first 5 orders with a minimum spending of HK\$100. Members can enjoy the HK\$20 discount on five orders by entering the promotion code "CITYPLAZANEW" once.
5. The code "CITYPLAZANEW" is only applicable to first time Deliveroo users only.
6. Existing members can enter the code "CITYPLAZA30" before checkout to redeem a discount of HK\$30 on the order with a minimum spending of HK\$150.
7. If a member has already used the code "CITYPLAZA30", the system will not accept the "CITYPLAZANEW" code.
8. The promotion codes "CITYPLAZANEW" and "CITYPLAZA30" can only be used once.
9. The promotion codes "CITYPLAZANEW" and "CITYPLAZA30" are in limited supply, and available while stocks last.
10. The promotion codes "CITYPLAZANEW" and "CITYPLAZA30" cannot be used in conjunction with each other.
11. The promotion codes "CITYPLAZANEW" and "CITYPLAZA30" are subject to terms and conditions. For details, please refer to Deliveroo's online term & conditions (www.deliveroo.hk/legal).
12. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.
13. The promotion codes cannot be exchanged for cash or be refunded.
14. Swire Properties Management Limited and participating tenants reserve the right to end, modify, or revise the programme without prior notice.
15. Swire Properties Management Limited and participating tenants reserve the right of final decision in the case of any dispute.
16. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

Restaurant List 餐廳名單

Cityplaza 太古城中心	Asian Delights 細味亞洲	Greyhound Café
		Hokkaidon 北海丼
		Mango Tree 芒果樹泰國廚房
		On-Yasai 溫野菜
	Chinese Treasures 中華薈萃	Ashima Yunnan Restaurant 阿詩瑪·壹菌
		Jardin De Jade 蘇浙滙
		Wang Jia Sha 王家沙花樣年華
	Coffee Leisure 慢活時刻	HABITŪ CAFFÈ
		HABITŪ table
		LOG-ON Café
		Passion by Gérard Dubois
		sensory ZERO
		SP Flower & Tea Room
	Food Court 美食廣場	Tsukiji Gindaco 築地銀章魚燒
	Quick Bites 快趣滋選	Bai Fung Bento 百芳池上便當
		Oliver's Super Sandwiches
	Major Stores 大型商戶	CheckCheckCin
	Sweets & Snacks 輕便. 甜食	cha FOR TEA 天仁喫茶趣
		GODIVA Chocolatier
		Hang Heong Un Desert Shop 澳門杏香園甜品
Venchi		
YIFANG TAIWAN FRUIT TEA 一芳台灣水果茶		
Western Delicacies 西式美饌	CIAK - All Day Italian	
	Dan Ryan's Chicago Grill	
	Glasshouse	
	The Spaghetti House 意粉屋	
Taikoo Shing 太古城	Asian Delights 細味亞洲	Butao Ramen 豚王
		Nha Trang Vietnamese Cuisine 芽莊越式料理
	Coffee Leisure 慢活時刻	Kyo Hayashiya 京林屋
		The Coffee Academics
	Quick Bites 快趣滋選	Wah Cheong Congee & Noodle 華昌粥麵
Western Delicacies 西式美饌	Wheatfield X	